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De huidige bestemmingen uit het vigerende bestem-
mingsplan zijn toegesneden op de bestaande functies 
in het gebied waardoor een bestemmingsplanprocedure 
noodzakelijk is. Op het voorontwerpbestemmingsplan 
zijn 11 inspraakreacties en twee overlegreacties ontvangen. 
Hierbij zijn onder meer zorgen geuit over de bouwhoogte 
van woningen en dat de terp rondom de kerk daarmee 
in het niet valt. Met de maquette, welke een keer per 
twee weken in De Gaffelaar te zien is, wordt goed zicht-
baar dat de Martinuskerk een prominente plek behoud 
in het dorpshart van Zwartewaal. De inspraakreacties 
worden geanonimiseerd opgenomen in een nota van 
beantwoording. Insprekers zullen persoonlijk bericht 
ontvangen van de start van de ter inzage termijn van het 
ontwerpbestemmingsplan. Uiteraard wordt dit ook voor 
een ieder op de gebruikelijke wijze gepubliceerd. 

Naar verwachting zal het ontwerpbestemmingsplan 
“Dorpshart Zwartewaal” met de nota van beantwoording 
in april/mei ter inzage worden gelegd. Na de ter inzage 
termijn van zes weken zal het bestemmingsplan binnen 
twaalf weken, oftewel in het derde kwartaal van 2022, ter 
vaststelling worden aangeboden aan de gemeenteraad.

Inloopspreekuur
Om de andere week (in de even weken) is de maquette 
van het Dorpshart te zien in de Gaffelaar. Op de dinsdag 
tussen 15.00u en 17.00u kunt u vrijblijvend binnenlopen 
om uw vragen en opmerkingen over de ontwikkeling te 
delen met de projectleider.

Terugkoppeling
van de projectleider
In de vorige nieuwsbrief hebben we helaas moeten melden 
dat de marktomstandigheden zodanig waren, dat er geen 
partij gevonden kon worden die het Voorzieningencluster 
kon bouwen voor het beschikbare geld.

In februari heeft er een marktconsultatie plaatsgevonden 
waarbij we in gesprek zijn gegaan met marktpartijen om te 
komen tot een nog betere uitvraag voor realisatie van het 
Dorpshart. Er waren 10 partijen aanwezig en daar-
naast waren er ook nog twee partijen geïnteresseerd. 
De verwachting is dan ook dat er voldoende partijen zullen 
gaan inschrijven op de nieuwe aanbesteding. 

Binnenkort neemt de gemeenteraad van Brielle een 
beslissing over (de kosten van) die aanbesteding en kunnen 
we daadwerkelijk op zoek naar een partij die gaat bouwen.

Naast het voorbereiden van de aanbesteding zijn we ook 
bezig met het ontwerp van de speelplaatsen voor de school 
en de detail inrichting van het openbaar gebied. Dus bijvoor-
beeld waar komen de ondergrondse afvalcontainers maar 
ook welke straatstenen gaan we gebruiken.

Bestemmingsplan 
Om de voorgenomen ontwikkeling van het Dorpshart 
Zwartewaal te kunnen realiseren moet er een nieuw 
bestemmingsplan opgesteld worden. Het voorontwerp-
bestemmingsplan “Dorpshart Zwartewaal” heeft van 25 
juni tot en met 5 augustus 2021 ter inzage gelegen. Het 
plan omvat 85 woningen met verschillende woningtypen, 
een nieuw voorzieningencluster met nieuwbouw voor 
basisschool ’t Want, het Dorpshuis De Gaffelaar en een 
sportzaal. Het plan is zo opgezet dat er rondom de 
Martinuskerk een plein wordt ingericht. Aan dit plein 
zijn ook de commerciële plint met bovenwoningen en de 
woonblokken met seniorenwoningen gesitueerd, net als 
het voorzieningencluster. Dit zuidelijke deel rondom de 
kerk bestaat uit meer gemengde functies. Ten noorden 
van het voorzieningencluster wordt ruimte geboden aan 
grondgebonden woningen. 
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Interview Marjolein Smith 
“Een bijdrage leveren aan 
de ontwikkeling van kin-
deren is elke dag weer 
een cadeautje”
 
Basisschool obs ’t Want 
heeft sinds augustus 2021 
een nieuwe directeur: 
Marjolein Smith. We stellen 
haar graag aan u voor.

Om te beginnen, mogen 
we vragen om uzelf even 
voor te stellen?

Ik kom uit de regio, waar 
ik mijn jeugd in Zuidland 

heb mogen doorbrengen. Toen ook niet zo’n heel groot 
dorp en als kind een plek waar je vrij, veilig en onbezorgd 
op kon groeien. 

Een dorp met een heel actief verenigingsleven, wat ik nu 
ook in Zwartewaal terug zie. En wat heel belangrijk is: 
door actieve betrokkenheid van velen in een dorp, blijft 
een dorp bruisend en zorgen we voor de kinderen en 
voor elkaar!

Verder heb ik in Hellevoetsluis gewoond, waar ik ruim 20 
jaar met veel plezier op obs de Kring heb gewerkt. En nu 
woon ik sinds een paar jaar met mijn man en 2 kinderen 
in Westvoorne.

Als u deze school zou moeten omschrijven als een persoon, 
welke vier eigenschappen komen er dan naar voren?

Eigenschappen voor de school als persoon: zorgzaam, 
gemoedelijk, betrokken, enthousiast.

Het is erg leuk om, na een behoorlijk grote school als de 
Kring, op een veel kleinere school te mogen werken. 
Er zijn veel overeenkomsten, maar ook verschillen. 
De verschillen zitten vooral in de kleinschaligheid. Zo 
ademt ‘t Want gemoedelijkheid uit, waarbij er voor elkaar 
gezorgd wordt. Daarbij mag iedereen zijn wie hij/zij is en 
we doen het echt samen. 

En er wordt veel geleerd op ‘t Want, zoals lezen, schrijven, 
spellen, rekenen. Maar ook hoe de wereld in elkaar zit, 
hoe we met elkaar omgaan, hoe je omgaat met ruzie, 
verdriet, boosheid, hoe je goed samenwerkt, doorzet, iets 
afmaakt, hoe je anderen kunt helpen en dat je voor je 
mening uit mag komen.

De visie van de school is dan ook: ‘Leren en presteren 
met plezier!’

Wat vindt u van het ontwerp van de  nieuwbouw van de 
school in het toekomstige voorzieningencluster?

Het is ontzettend goed dat er geïnvesteerd wordt in het 
dorpshart van Zwartewaal. En dat de school, de sportzaal 
en het verenigingsgebouw hierin echt een centrale plek 
mogen vormen met elkaar.

De drie functies nóg dichter bij elkaar is niet alleen heel 
functioneel, maar ze vormen samen ook een prachtig 
gebouw. Met er omheen buitenruimtes die ook met veel 
creativiteit ingericht gaan worden, waardoor ze zowel 
voor de kinderen van de school als uit het dorp, voor de 
sporters, voor het verenigingsleven en voor alle inwoners 
van Zwartewaal gebruikt kunnen gaan worden.

De ontwerptekeningen van het gebouw en van de buiten-
ruimtes zien er veelbelovend uit, waarbij ik de ‘groene’ 
insteek qua inrichting van de buitenruimtes ontzettend 
mooi vind.

Waar wordt u het meest blij van als u kijkt naar het 
toekomstige schoolgebouw in het nieuwe dorpshart?

Het huidige gebouw is een ouderwets, maar fijn gebouw. 
Ergens is het ook jammer om dat achter te moeten laten. Er 
liggen zoveel herinneringen van mensen die daar belangrijke 
jaren uit hun jeugd doorgebracht hebben.

Maar het is ook echt wel een heel oud gebouw. Mijn kan-
toor is ‘s nachts het domein van een muizenfamilie en het 
gebouw piept en kraakt aan alle kanten. Het feit dat we een 
mooi, gloednieuw gebouw gaan krijgen is iets waar we echt 
naar uitkijken. En we hebben in het ontwerp mee kunnen 
denken, waardoor we onder andere gekozen hebben voor 
werkruimtes aangrenzend aan de verschillende lokalen 
en schuifdeuren die we naar zo’n ruimte open kunnen 
zetten. Daardoor kunnen we creatief omgaan met werk-
plekken en bijvoorbeeld in die werkruimtes aan thema’s 
van wereldoriëntatie gaan werken. Dat zijn leuke dingen 
om straks echt invulling aan te gaan geven. 

Welke kansen ziet u voor de toekomst van de school? En 
welke rol ziet u daarin voor u zelf en het team?

De nieuwbouw rondom de school is gunstig voor ons. 
Doordat er meer jonge gezinnen in Zwartewaal kunnen 
komen wonen heeft de school nog jaren bestaansrecht.

Daarbij zullen we nooit een hele grote school worden, 
waardoor het gemoedelijke van onze school, óók in het 
nieuwe gebouw en met iets meer kinderen, zal blijven 
bestaan.

Ook het ‘samen’ zal blijven. In het nieuwe gebouw is er 
plek voor de knutselclub, voor de (school)bibliotheek, voor 
de peuterspeelzaal, voor de buitenschoolse opvang, voor 
oefenmomenten van culturele stichting Voorne en wellicht 
in de toekomst voor een naschools aanbod. En het team en 
ik gaan daarbij voor goed onderwijs en de verbinding met 
het dorp.

Wat maakt dat u elke dag met plezier naar uw werk gaat?

Werken op een basisschool is écht heel leuk en dankbaar 
werk. We mogen een bijdrage leveren aan de ontwikkeling 
van kinderen en dat is elke dag weer een cadeautje.

Daarbij werkt er een zeer gemotiveerd en hardwerkend 
team op ‘t Want, wat heel fijn is om mee te mogen 
samenwerken.

Wilt u verder nog iets kwijt / delen met de inwoners?

Wellicht nog goed om te weten dat we bezig zijn met een 
aantal subsidies om de buitenruimtes zo mooi, praktisch 
en groen mogelijk in te richten. Deze subsidies komen 
van bedrijven uit de Europoort en zijn bedoeld om de 
kernen in de buurt groen en leefbaar te houden. 

We duimen dat deze subsidies toegewezen gaan worden!
Wilt u hierin meedenken of heeft u nog een idee voor 
een subsidie aanvraag, neem gerust contact met school 
of met de gemeente op.


